



CHÈNE- BOUGERIES

Maison d'architecte

Dans le secteur prisé de la Gradelle, au cœur d'un environnement calme et verdoyant proche de toutes les commodités, belle maison individuelle sur 2 niveaux avec grandes baies vitrées, belles hauteurs sous plafond et puits de lumière qui lui confèrent une grande luminosité : Elle est composée de 3 chambres, vaste pièce de vie de 80 m², jardin clôturé, piscine chauffée. **CHF 3'100'000.-**

Architect-designed house

Located in the prized area of La Gradelle at the heart of a quiet and green environment close to all amenities, this beautiful detached house spreads over 2 floors. With its large bay windows, beautiful high-pitched ceilings and skylights giving it great light, it comprises 3 bedrooms, a vast living room of 80 m², a fenced garden and a heated swimming pool. **CHF 3,100,000**



ANIÈRES

Villa pieds dans l'eau

Magnifique villa contemporaine d'environ 700 m² où chaque détail a été pensé et soigné pour le plus grand confort de ses occupants privilégiés. Ses atouts majeurs: prestations luxueuses, 5 chambres, piscine intérieure, ponton avec jetée privé et vue spectaculaire depuis toutes les pièces. Possibilité de construire une maison de gardien de 90 m². **Prix sur demande**

Lakefront villa

Offering the greatest comfort for its privileged occupants, this magnificent contemporary villa has been designed with every care and detail in mind. With its surface area of approx. 700 m², it offers major assets such as luxurious appointments, 5 bedrooms, an indoor swimming pool, a mooring platform with a private jetty and a spectacular view from all rooms. Possibility to build a caretaker's house of 90 m². **Price on request**